

書院午餐講座 18/11/2009 College Life Committee Luncheon Talk

紀惠集團有限公司行政總裁湯文亮先生擔任書院午餐講座主講嘉賓，講題為「勾地政策」。演講內容精彩，教職同仁反應熱烈。

Mr Jacinto Tong, Chief Executive Officer of Gale Well Group Limited, delivered a luncheon talk on "Application List System for the Sale of Government Land". The talk was well received by a full house of staff members.



院長馮國培教授(右)致送紀念品予主講嘉賓湯文亮先生。
Professor Fung Kwok-pui, College Head (right) presented a souvenir to Mr Jacinto Tong, the guest speaker of the luncheon talk.



書院聚會一九七前後的政務官生涯點滴 20/11/2009 College Assembly-"My experience as an AO before and after 1997"



聯合校友伍展明先生(79/社會)於書院聚會上向聯合同學分享他多年在政府工作的寶貴經歷。

Mr Stephen Ng, College alumnus (79/SOC), shared his precious working experiences in the government with United College students.



院長馮國培教授(左)致送紀念品予書院聚會講者伍展明校友(中)，由書院輔導長王香生教授陪同。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, (left) presented a souvenir to Mr Stephen Ng (centre), the guest speaker of the college assembly, accompanied by Professor Stephen H S Wong, Dean of Students.

聯合書院尋根之旅 21/11/2009 Visit to United College Old Campuses



逾四十五位聯合校友及家人一同於聯合書院1962年5月至1971年12月的舊校址(現址為般咸道官立小學)留影。

More than 45 alumni and family members posed a group photo in front of the old campus of United College in May 1962 - December 1971, currently Bonham Road Government Primary School.



全體參加者於般咸道舊校址當年的張祝珊堂內合照。

All participants had a photo in the then Cheung Chuk Shan Hall of the Bonham Road old campus.



參加者於香港醫學博物館前合照。此館為聯合書院1964年9月至1972年4月的理學院舊址。

Participants posed a group photo at the Hong Kong Museum of Medical Sciences, which was the old campus of Science Faculty of United College in September 1964 - April 1972.

內地重點中學領導到訪聯合書院 25/11/2009 Delegation of Executives from Key Mainland Middle Schools Visited United College



四十位內地重點中學領導到訪聯合書院。

A delegation of 40 executives from key mainland middle schools visited United College.